
Dagsorden/referat for afdelingsbestyrelsen afd. 2017 Jonshøj
27. februar 2024

Dagsorden:
1. Udsat regnskab
2. Henvendelse fra klynge 4 - ang. beplantning langs Seminarievej.
3. Styringsdialog med kommunen
4. Udbygning af Jonstrup skole
5. Domeas platform for bestyrelsen & bofællesskabets hjemmeside
6. Gennemarbejdelse af husorden ift. til de forslag/ændringer, som fremkom på

temamødet d xx
7. Repræsentantskabsmøde d. 21. marts
8. Organisationsbestyrelsen

Ad 1) Udsat regnskab
Kommunen vil forventelig godkende byggeregnskabet omkring august/september.

Vi kan dog nok danne os et overblik omkring maj, når ob har godkendt
byggeregnskabet.
Vi arrangerer efterfølgende en markvanding med Farumsødal omkring april/maj

Småting er allerede bragt videre til Farumsødal, så alt ikke går helt i stå. Herunder:
2 x Gelænder & lys,
Ønske om en hurtig gennemgang af og dokumentation for de serviceaftaler vi har,
således at vi nøje ved, hvad vi betaler for.
Behovet for hæk langs Seminarievej.

Ad 2) Henvendelse fra klynge 4 - ang. beplantning langs Seminarievej.
Efter henvendelse fra klynge 4, træffes der beslutning om at åbne mulighed for
alternativ hækbeplantning for at undgå lys fra bilerne ud for klynge 4 & delvis klynge
5.
Bestyrelsen beder Klynge 4 tage initiativ til et møde for bofællerne langs
Seminarievej for at opnå en samlet indstilling, som herefter overgår til
afdelingsbestyrelsen, der står for den videre proces.

Denne beslutning indebærer at Haveplanens pkt. om bøgehæk evt. vil udgå.

ad 3) Styringsdialog med kommunen
Vi er opfordret til at komme med input til styringsdialog med kommunen. Vi udsætter,
således at vi til næste år kan komme med en beretning om, hvordan man fungerer
som bofællesskab i en afdeling, hvor der også er andre boligsociale opgaver.



ad 4) Udbygning af Jonstrup skole
Der er etableret en Baggrundsgruppe til byggeriet. Bo Søgård fra Jonstrup 89 har
opfordret Sigurd til at deltage i arbejdet - Sigurd har takket ja.

ad 5) Domeas platform for bestyrelsen & bofællesskabets hjemmeside
Mathiias viste hjemmesiden. Vi skal alle i bestyrelsen sørge for login og at orientere
os på siden.

- Bestyrelsen har valgt Lone Rieberholdt som webmaster for
afdelingsbestyrelsen og vil påbegynde arbejdet med at redigere vores
hjemmeside, så den er relevant i forhold til, at bofællesskabet nu er i drift.

- Henrik vil gerne være med i vores “dokumentaristgruppe” - og fungere som
“kustode”, hvis der kommer besøgende eller andre, der skal have fremvist
vores bofællesskab.

ad 6) Gennemarbejdelse af husorden ift. til de forslag/ændringer, som fremkom
på temamødet d xx
Redigeret husorden vedlagt. Skal besluttes på førstkommende afdelingsmøde.

ad 7) Repræsentantskabsmøde d. 21. marts
Sigurd, Mathiias og Lone deltager.

ad 8) Organisationsbestyrelsen
Det er vores forventning at Mathiias bliver valgt ind.

Dagsordner/referater/indkaldelser udsendes på dansk, engelsk og ukrainsk. De to sidstnævnte via
Google Translate. Afd. bestyrelsen står inde for den danske tekst - og ikke evt. oversættelsemæssige
uklarheder.
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